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  ___________ 

 
Information om Kalmar kommuns välfärdsbokslut 2010 
Ann-Sofie Lagercrantz från kommunledningskontorets utvecklingsenhet 
redovisar Kalmar kommuns välfärdsbokslut 2010. 
 
 ___________ 

   
 
§ 108 Val av protokollsjusterare 
  
 Kommunfullmäktige utser Mona Jeansson (S) och Lennart Erlandson (M) att 

tillsammans med ordföranden justera protokollet. 
 
 
§ 109 Interpellation om parkeringsnorm och nyttjandeavtal för  

parkeringsutrymme 
 (dnr KS 2011/00286 093) 
 
 Kommunfullmäktige beslutar att Inger Hilmansson (FP) får ställa följande inter-

pellation till kommunstyrelsens ordförande Johan Persson (S): 
 
 Tävlan med samma parkeringsvillkor! 
 Även om varje bilägare kör mindre bil ökar bilismen, men S, V och MP har inte 

haft någon policy eller strategi för att tillgodose den ökning som också följer 
med en växande kommun. Dyra parkeringsutredningar och förslag till parke-
ringsnorm har ignorerats eller hamnat i malpåse. 

 
 Folkpartiet liberalerna har lämnat egna förslag och ställt frågor om normer, stra-

tegi och parkeringslösningar i centrala Kalmar i motioner och interpellationer. 
Många nya bostäder behövs och kommer i huvudsak att byggas utanför stads-
kärnan. I en levande stad finns plats för alla!   

 
 Ingen vilja till lösningar på alla år, men för år 2012 har S, V och MP avsatt en 

liten budget för parkeringsdäck men i inbjudan för markanvisningstävlan i 
centrala Kalmar är behovet av parkeringsanläggning väldigt nedtonad, trots att 
behovet ökar.  

 
 Där nämns i inbjudan att parkeringsnorm och norm för cykelparkeringar 

kommer att anges i tävlingsprogrammet. De ska presenteras för de tävlande vid 
startmöte 10 juni 2011.   

 
 Kalmar kommunfullmäktige har dock ännu inte presenterats något förslag till 

parkeringsnorm som ersätter den tidigare normen från 1980-talet. 
 

Ett annat problem är att antalet parkeringsplatser tenderar att minska för varje 
ny etablering. Majoriteten har hänvisat till att ett förslag om nyttjandeavtal skall 
arbetas fram. Även i en parkeringspolicy/parkeringsnorm bör sådana villkor för  
nyttjandeavtal beskrivas.  
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 Gemensamma principer för parkering är viktiga att slå fast innan tävlan börjar 

och mina frågor är: 
- Vilken  parkeringsnorm kommer att presenteras för de tävlande för området 

Kvarnholmen 2:2 och Gesällen 25? 
- När kommer förslaget till nyttjandeavtal om parkeringsutrymme?  

 ________________ 
 
 Johan Persson lämnar följande svar på interpellationen: 
 
 Inger Hilmansson frågar i en interpellation om vilken parkeringsnorm som 

kommer användas för markanvisningstävlingen för norra Kvarnholmen. Hon 
frågar också när förslaget om nyttjandeavtal för parkeringsutrymme kommer.  

 
 Om centrala Kalmar ska kunna växa med bland annat fler bostäder så måste vi 

också hitta bättre lösningar när det gäller kollektivtrafik och parkeringar. I det 
arbete som nu inletts med markanvisningstävling för norra Kvarnholmen finns 
beräkningar på en utökning av antalet parkeringsplatser med 200-250. Det vill 
säga upp emot 1000 parkeringsplatser. Dessa ska dels inrymmas i det parke-
ringsdäck som det nu finns medel avsatt för i budgeten och dels i den bygg-
nation som ska följa av markanvisningen.  

 
 Vid en dragning om parkeringsnormen i KSAU på senvåren 2010 presenterades 

en del grundtankar. En av dessa var att parkeringsnormen inte får vara en statisk 
siffra som tillämpas rakt över. Det skulle exempelvis innebära att en förskola 
och ett äldreboende har samma parkeringsnorm vilket är orimligt.  

 
 Frågan om parkeringsnormen/nyttjandeavtal bereds för närvarande av samhälls-

byggnadskontoret och man räknar med att kunna presentera ett koncept under 
juni månad.  

 
 Markanvisningstävlingen är nu inne i ett skede där man lämnar intresseanmälan 

för att delta. Först i steg nummer två kommer parkeringsnormen bli en aktuell 
fråga.  

 
 
§ 110 Interpellation om vägfrågan i Förlösa 
 (dnr KS 2011/00282 093) 
 
 Kommunfullmäktige beslutar att Berit Rudolfsson (C) får ställa följande inter-

pellation till kommunstyrelsens ordförande Johan Persson (S): 
 
 Varje dag passerar tung trafik med mjölkbilar, skogsmaskiner, skolbussar, trakto-

rer och lastbilar på Förlösavägen, väg 597. Vägen är så smal att t o m vägskyl-
tarna måste vara vridna för att inte bli påkörda. Vägen har idag hastighetsbe-
gränsning på 30 km/h men saknar helt trottoarer och vägren.  

 
 Bebyggelsen i Förlösa är unik med gamla fina hus och ska ha en lugn och fin 

atmosfär.  
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 Nybyggnation är på planeringsstadiet vid Borshorvavägen och med detta kom-

mer ännu mer trafik. Vi har duktiga lantbrukare som ska bygga en biogasanlägg-
ning och därmed kommer ytterligare transporter.  

 
 Vi vill inte hindra trafiken utan öppna för en bättre och säkrare trafikväg.  
 
 Min fråga till Dig Johan Persson är:  
 
 Är Du beredd att ta initiativ till att lösa vägfrågan i Förlösa?  

 ________________ 
  
 Johan Persson lämnar följande svar på interpellationen: 
 
 Berit Rudolfsson frågar i en interpellation om jag är beredd att ta initiativ till att 

lösa vägfrågan i Förlösa.  
 
 Jag är fullt medveten om att Förlösavägen är ett problem. Både LRF och 

Lantmännen har lyft frågan i den dialog kommunledningen regelbundet har med 
aktörer inom lantbruks- och livsmedelssektorn. Servicenämnden har i sina prio-
riteringar, inför budgeten som nu är på väg fram, prioriterat andra projekt som 
mer akuta/angelägna.  

 
 Jag är beredd att i dialog med Servicenämnden lyfta frågan inför nästa ordinarie 

budgetarbete. Parallellt med detta får ett underlag tas fram som också belyser 
möjligheten till en säker cykelväg mellan Lindsdal och Förlösa kyrkby. Även 
Trafikverket, som äger den befintliga vägen, måste vara med i denna dialog. 

 
 
§ 111 Interpellation om huvuduppgift för Kalmarsunds gymnasieför-

bund 
 (dnr KS 2011/00283 093) 
 
 Kommunfullmäktige beslutar att Axel Werin (M) får ställa följande interpellation 

till kommunstyrelsens ordförande Johan Persson (S): 
 
 Med tanke på den tidigare diskussionen kring Kalmarsunds Gymnasieförbund 

samt Moderaternas tydliga önskan på förbättring vill jag ställa en interpellation 
till majoritetens ledare i Kalmar kommun. 

  
 Dagens gymnasieförbund har inskrivet i sin förbundsordning att huvuduppgif-

ten är att vara huvudman för de kommunala skolorna. Detta anser Moderaterna 
i Kalmar är en sekundär uppgift. Huvuduppgiften bör rimligtvis vara utbild-
ningen av gymnasieelever.  

 
 En tydlig jämförelse kan göras med Kalmars egen nämnd, Barn- och ungdoms-

nämnden, vars uppgift är: ”Barn- och ungdomsnämnden ansvarar för utbildning 
och omsorg för barn och ungdomar mellan 1-16 år.” 
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 Moderaterna vill göra ett liknande tillägg i Kalmarsunds Gymnasieförbunds för-

bundsordning, där det tydligt framgår att Kalmarsunds Gymnasieförbunds 
huvuduppgift är att ansvara för gymnasieungdomars utbildning.  

 
 Jag vill därför fråga Johan Persson: 
 Är ni villiga att ställa er bakom och gå med på Moderaternas förslag på föränd-

ringar inom Kalmarsunds Gymnasieförbund? 
 ________________ 

  
 Johan Persson lämnar följande svar på interpellationen: 
 
 Axel Werin frågar om jag är beredd att medverka till att förbundsordningen i 

Kalmarsunds gymnasieförbund förändras.  
 
 Dagens formulering går ut på att Kalmarsunds Gymnasieförbund är huvudman 

för ungdomars gymnasieutbildning i de fyra medlemskommunerna. Axel Werin 
vill ändra förbundsordningen så att det istället står att gymnasieförbundet ska 
ansvara för gymnasieungdomars utbildning.  

 
 Förbundsordningen är gemensamt antagen i de fyra medlemskommunerna och 

antogs 1 juli 1995. Den reviderades 2004. Den nuvarande lydelsen i förbunds-
ordningen är helt i överensstämmelse med skollagens skrivningar rörande 
huvudmannaskap och ansvarsfördelning.  

 
 Gymnasieförbundet har, i enlighet med detta, såsom kommunalförbund ansva-

ret för att erbjuda ungdomar mellan 16-19 år en gymnasieutbildning och tar 
därmed idag hela det ekonomiska ansvaret för gymnasieutbildningar, antingen 
eleverna går på en kommunal eller en fristående skola. 

 
 Både kommunallagen och skollagen anger tydligt vilka bestämmelser som gäller 

inom skolväsendet och vilket ansvar som åvilar en kommun/kommunalför-
bund. Det ansvaret kan aldrig en förbundsordning omreglera.  

 
 Mot bakgrund av ovanstående är det inte nödvändigt att förändra Gymnasieför-

bundets gällande förbundsordning utifrån Axel Werins förslag då jag inte ser att 
det är någon skillnad i beskrivningen av uppdraget och ansvaret. Däremot är det 
alltid önskvärt att ett kommunalförbund med jämna intervaller reviderar för-
bundsordningen och anpassar den utifrån de förändringar som sker, exempelvis 
inom lagstiftningsområdet.  

 
 
§ 112  Interpellation om kontroll av upphandlade livsmedel 
 (dnr KS 2011/00285 093) 
 
 Kommunfullmäktige beslutar att Anders Andersson (C) får ställa följande inter-

pellation till kommunstyrelsens ordförande Johan Persson (S): 
 
 Under de senaste veckorna har vi kunnat ta del av reportage och program, som 

skildrar hur multinationella och andra företag nu satsar på storskalig djurupp-
födning. I det forna östblocket, bortom fungerande djurskydd och miljötillsyn, 
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byggs gigantiska djurfabriker upp, där det endast handlar om att producera kött 
och ägg till absolut lägsta kostnad.  

 
 Följderna för miljön och för djurskyddet blir katastrofala. I boken "Döden i 

grytan" varnas för att just i dessa uppfödningsmiljöer skapas förutsättningar för 
resistenta bakterier. Eftersom miljön är så tuff för djuren, så måste en om-
fattande medicinering av främst antibiotika ske.  

 
 Dessa djur kan mycket väl slaktas inom EU och säljas över hela den europeiska 

marknaden.  
 
 Det har framkommit att för att ytterligare pressa priserna så slaktas fler och fler 

djur i Europa utan bedövning. Det undantag som finns i vissa länder för halal- 
eller kosherslakt, s.k. ritualslakt av religiösa skäl, missbrukas.  

 
 I vissa länder slaktas så mycket som 75 % av nötkreaturen utan bedövning.  
 
 Sverige är det enda land där det är förbjudet att avliva djur utan bedövning. Slakt 

utan bedövning sker genom att strupen skärs av på fullt medvetna djur som 
sedan får förblöda. En fransk kartläggning visade att det kunde ta upp till elva 
minuter innan panikslagna och fastspända kor dog av blodförlust. I genomsnitt 
tog det 4 -5 minuter.  

 
 Kommunstyrelsen fastställde den 8 mars 2010 kommunens upphandlingspolicy. 

En av punkterna där lyder:  
 "Vid upphandling av livsmedel ska ingå krav på att kött och ägg har producerats 

med en djurskyddsnivå som motsvarar de svenska kraven, liksom att de inte 
kommer från djur som behandlats med hormoner eller antibiotika i tillväxt-
främjande syfte och att de är garanterat fria från salmonella. Genom krav på 
tydliga innehållsdeklarationer ska genmodifierade livsmedel undvikas. Detta 
gäller under förutsättning att kraven inte snedvrider konkurrensen och inte är 
diskriminerande."  

 
 Enligt tidigare besked kommer grisköttet som serveras i Kalmars skolor och 

kommunala kök från KLS Ugglarps och nötköttet från Tyskland.  
 
 Min fråga till kommunstyrelsens ordförande är:  
 
 Hur kontrollerar Kalmar kommun att kött och ägg som serveras av våra 

kommunala kök är producerade med en djurskyddsnivå som motsvarar de 
svenska kraven och i övrigt följer vår upphandlingspolicy?  

 ________________ 
 
 Johan Persson lämnar följande svar på interpellationen: 
 
 Jag vill inleda med att tacka för interpellationen. Det finns nog ingen ledamot i 

kommunfullmäktige som inte förfasas över det djurplågeri som vi fått ta del av 
de senaste veckorna. Förhoppningsvis blir också landets konsumenter upprörda. 
Det borde i så fall innebära en högre efterfrågan på kött som producerats med 
hänsyn taget till höga krav på djurskydd och etik.  
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 Idag är mindre än hälften av det livsmedel som konsumeras i Sverige också 

producerat i vårt land. Andelen har sjunkit varje år. På den nyligen avslutade 
LRF stämman så har man antagit ett mål om att öka andelen med en procent 
per år de kommande åren. Det kommer ställa stora krav på både producenter 
och handel. Den viktigaste aktören är dock vi konsumenter. Vi måste i än högre 
utsträckning efterfråga och faktiskt också betala för det livsmedel som produce-
ras. Är vi inte beredda till det kommer utvecklingen fortsätta med sjunkande 
livsmedelsproduktion. Då kommer vi även i framtiden att kunna sitta i TV-
soffan och förfasas över djurplågeri och oetisk livsmedelsproduktion men ha 
avhänt oss möjligheten att själva göra ett aktivt val. Just nu har de svenska gris-
bönderna en mycket svår situation. Här bör både regeringen och vi konsumen-
ter agera för att se till att svenska grisbönder ”övervintrar” krisen.  

 
 I Anders Anderssons interpellation efterfrågas hur Kalmar kommun följer upp 

våra inköp så att våra krav i upphandlingspolicyn följs.  
 
 Där slår vi fast följande:  
 
 ”Vid upphandling av livsmedel ska ingå krav på att kött och ägg har producerats 

med en djurskyddsnivå som motsvarar de svenska kraven, liksom att de inte 
kommer från djur som behandlats med hormoner eller antibiotika i 
tillväxtfrämjande syfte och att de är garanterat fria från  

 salmonella.”  
 
 När det gäller ägg så har vi inga problem. Sedan 2008 köper vi enbart ekologiska 

ägg som är Krav-märkta. Också när det gäller griskött så uppfyller vi kraven, vi 
köper allt vårt griskött från KLS-Ugglarps.  

 
 När det gäller nötköttet så är cirka 60 procent svenskt kött. De resterande 40 

procenten kommer från Tyskland. Detta beroende på svag tillgång på nötkött i 
Sverige. Vår leverantör kan inte garantera att det tyska köttet uppfyller svensk 
djurskydds standard och därmed vår inköpspolicy. Mot den bakgrunden kom-
mer nu inköpskontoret att stoppa inköpen av detta nötkött.  

 
 
§ 113 Interpellation om kampanjförbudet på gymnasieskolorna 
 (dnr KS 2011/00284 093) 
 
 Kommunfullmäktige beslutar att Karl Holst (M)får ställa följande interpellation till 

kommunstyrelsens ordförande Johan Persson (S). Johan Persson överlämnar inter-
pellationen till Kalmarsunds gymnasieförbunds ordförande Mona Jeansson (S): 

 
 Sedan förra året råder ett kampanjförbud på Kalmarsunds Gymnasieförbunds 

skolor. Detta instiftades under flera olika anledningar men främst var det med 
anledningen att de ansvariga inte ville ha in extrema partier i skolorna inför va-
let. Argumenten mot detta är många. Framförallt så finns det ett argument som 
faktiskt leder oss till varför vi sitter här i fullmäktige idag nämligen demokrati. I 
en demokrati går det inte att göra undantagszoner där man inte får uttrycka sin 
demokratiska åsikt. För det andra handlar det också om ungdoms-förbundens 
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överlevnad. Ungdomsförbundens största plattform för att diskutera politik med 
ungdomar är skolor och då framförallt gymnasieskolor och hög-
skolor/universitet. Problemet med detta förbud är också att de etablerade ung-
domsförbunden inte vill bryta mot några regler och följer därför detta förbud till 
skillnad från de extrema krafter som inte bryr sig om det finns ett förbud eller 
inte utan hittar sin väg in på skolorna i vilket fall som helst. När dessa krafter väl 
hittar sin väg in i skolorna så blir det därför väldigt svårt för de etablerade ung-
domsförbunden att kunna skapa en demokratisk debatt visa eleverna vilka andra 
alternativ som finns. Många ungdomspolitiker runt om i Sverige och här i 
Kalmar blev engagerade i politiken tack vare att ett ungdomsförbund besökte 
deras skola.  

 
 Jag vill därför fråga: 
 
 Vill du upphäva det rådande kampanjförbudet på skolorna inom förbundet? 

 ________________ 
 
 Mona Jeansson lämnar följande svar på interpellationen: 
 

1) Det råder inget ”sedan förra året kampanjförbud på Kalmarsunds 
Gymnasieförbunds skolor”, utan de politiska partierna är välkomna till 
förbundets skolor. Sedan valet i september 2011, där ett flertal 
ungdomsförbund var närvarande vid den politiska estraddebatten i 
Kalmarsalen, har däremot inget politiskt ungdomsförbund framställt ett 
önskemål till förbundets rektorer, om att få ha bokbord/kampanjbord vid 
förbundets skolor. Däremot beslutade de tre chefsrektorerna vid Jenny 
Nyströmsskolan, Lars Kaggskolan och Stagneliusskolan om ett tillfälligt 
uppehåll i samband med de nationella proven m.m. i maj-juni 2010. Det 
beslutet var tillfälligt och begränsat under en kort tid. Under det här läsåret 
har det inte varit något förbud mot bokbord eller politiska partiers 
medverkan i skolorna. 

 
2) Yttrandefriheten innebär inte någon rätt att få tillträde till en skola för att där 

sprida politiska kampanjer. En rektor kan besluta att politiska partier inte ska 
få vistas på skolan. Detsamma gäller rätten att sprida en tryckt skrift. Att ute-
stänga alla politiska partier är förenligt med grundlagen, och är en fråga som 
rektor äger. Att jag såsom ordförande i Kalmarsunds Gymnasieförbund, 
skulle föregripa gällande lagstiftning, och att i enskilda ärenden gå in och 
styra enskilda rektorers ansvar och befogenheter, är inte förenligt med ett 
modernt politiskt ledarskap. Jag litar på förbundets rektorer och deras om-
döme utifrån nuvarande delegationsordning.  Eftersom rektor har det opera-
tiva ansvaret för verksamheten i förbundets skolor och bl.a. ansvarar för 
arbetsmiljön, ordningen och säkerheten, så är det skolans ledning, ytterst 
rektor, som avgör vad som skall gälla vid inträde till skolområdet. En skolas 
lokaler och skolgård - skolområde - är inte en allmän plats dit vem som helst 
äger fritt tillträde. 

 
 Extrema partier, vars budskap kan kränka andra elever utifrån lagen om likabe-

handling, eller störa ordningen och säkerheten på skolan, är en fråga som rektor 
är ansvarig för. Därför skall även rektor äga denna fråga. 
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 Om jag övergår till mina egna politiska preferenser och övertygelser, delar jag 

Karl Holst inställning till att skolorna bör ha en så öppen inställning som möjligt 
till de politiska partierna utifrån skolans demokratiuppdrag. Det är viktigt att 
skolorna arbetar aktivt och medvetet med politiska partiers medverkan inom 
ramen för de pedagogiska målen. Gymnasieförbundets skolor har ett ansvar att 
ge ungdomar en kompetens i att verka för demokratiska värderingar och arbets-
former och i skolornas uppdrag ligger att ha kontakter med t.ex. politiska partier 
och ungdomsförbund. Särskilt positivt är det när politiska partier medverkar i 
undervisningen utifrån ett pedagogiskt sammanhang där kursmål och kursplaner 
är utgångspunkt för mötet. Självklart är det inte tillåtet för förbundets skolor att 
systematiskt, kontinuerligt samt medvetet selektera och utesluta vissa politiska 
partier vid t.ex. debatter eller temadagar för valinformation. I dessa samman-
hang, exempelvis inför ett stundande val, måste förbundets skolor erbjuda poli-
tiska partier likvärdiga villkor, dvs. skolorna skall iaktta saklighet och opartisk-
het. Våra skolor kan i det sammanhanget inte medge en politisk organisation 
tillträde men inte en annan. Ett krav på objektivitet, opartiskhet och saklighet 
ligger alltid till grund för de principer vi har på våra skolor. 

 
 I övrigt är jag mycket glad att Moderaterna i Kalmar vill diskutera frågor som 

berör Gymnasieförbundets verksamhetsområde, även om det i fortsättningen 
gärna får handla om frågor kring själva kärnverksamheten, nämligen utbildning-
ens kvalitet och innehåll. 

 
 
§ 114 Detaljplan för kvarteren Tigern och Fåret m.fl. fastigheter utmed 

Södra vägen i Kalmar 
 (dnr KS 2011/00186 214) 
 
Handlingar Förslag till detaljplan den 21 februari 2011. 
 
 Utlåtande den 21 februari 2011. 
 
 Kommunstyrelsens protokoll den 3 maj 2011, § 100.  
 
Bakgrund Samhällsbyggnadsnämnden har den 24 februari 2011 föreslagit att kommunfull-

mäktige ska anta förslaget till detaljplan för kvarteren Tigern och Fåret m.fl.  
 fastigheter utmed Södra vägen. Planens syfte är att skapa en attraktiv infart till 

Kalmar genom att förbättra trafiksäkerheten och miljön längs Södra vägen samt 
att utveckla verksamhetsområdet norr om vägen.  

 
 Kommunstyrelsen har tillstyrkt förslaget.   
 
Överläggning Under överläggningen redovisas följande förslag: 
 

1. Johan Persson (S) föreslår att kommunfullmäktige ska bifalla kommunstyrel-
sens förslag till beslut. 
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2. Inger Hilmansson (FP) föreslår att kommunfullmäktige gör ett tillägg enligt 
följande: 
” Södra vägen är utpekad transportled för farligt gods, och av riksintresse 
för kommunikationer, men betraktas i detaljplanen av samhällsbyggnads-
kontoret som ’rekommenderad transportled för farligt gods’. För att undan-
röja osäkerheten om vägens status efter genomförandet av denna detaljplan 
vill vi till beslutet lägga följande tillägg  
- Inför det fortsatta arbetet med denna detaljplan ska en transportled för 

farligt gods, till hamnen utpekas och skyltas som farlig godsled,  
- Oberoende riskanalys ska göras av förestående förändringar på Södra 

vägen. Tillgänglighet och framkomlighet för transporter med farligt gods 
till Kalmar hamn ska säkerställas. 

 
 Sedan överläggningen avslutats beslutar kommunfullmäktige först att bifalla 

kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
 Härefter frågar ordföranden om kommunfullmäktige vill bifalla eller avslå Inger 

Hilmanssons (FP) tilläggsförslag. Han finner att kommunfullmäktige avslår 
tilläggsförslagen.  

 
 Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner följande omröstnings-

proposition: ”Den som vill avslå tilläggsförslagen röstar ja, den som vill bifalla 
dem röstar nej”. Vid omröstningen avges 54 ja-röster, 4 nej-röster och 3 
ledamöter är frånvarande. (Hur var och en röstar framgår av bilaga A). Det 
innebär att kommunfullmäktige avslår tilläggsförslagen.  

 
Beslut Kommunfullmäktige antar samhällsbyggnadsnämndens förslag till detaljplan för 

kvarteren Tigern och Fåret m.fl. fastigheter utmed Södra vägen i Kalmar.  
 
Reservation  Ledamöterna från FP reserverar sig mot beslutet att avslå tilläggsförslagen.  
 
 
§ 115 Motion från MP att ”Satsa grönt på hemmaplan” – om placering 

av kommunens pensionspengar 
 (dnr KS 2010/00474 092) 
 
Handlingar Motion MP den 10 september 2010. 
 
 Kommunledningskontorets skrivelse den 22 mars 2011. 
 
 Kommunstyrelsens protokoll den 3 maj 2011, § 101.  
 
Bakgrund Miljöpartiet de Gröna har i en motion föreslagit ”att Kalmar kommun ska verka 

för att införa positiva placeringskriterier för KLP så att pensionsmedlen främst 
placeras där de gör nytta för hållbar utveckling lokalt och regionalt. Vidare före-
slås att om Kalmars strävanden inte får gehör, pengarna tas ut och istället åter-
förs till Kalmars egenkapital, vilket minskar kommunens skuldsättning och där-
med förknippade kostnader.” 
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 Kommunledningskontoret har yttrat sig över motionen och föreslår att den ska 

avslås. Av yttrandet framgår att syftet med verksamheten i Kalmar Läns 
Pensionskapitalförvaltning AB (KLP) är att tillhandahålla möjlighet till långsiktig 
förvaltning av likvida medel avsedda för att täcka uppkommande förpliktelser 
att utbetala tjänstepension till anställda. Bolagets placeringsverksamhet är inrik-
tad på att skapa bästa möjliga avkastning på de avsättningar ägarna gör. Enligt 
placeringspolicyn, som också innehåller etiska regler, ska verksamheten grundas 
på principerna långsiktighet, försiktighet samt balansering av risk och avkast-
ning. Den förändring av placeringspolicyn som Miljöpartiet de Gröna föreslår 
skulle innebära att möjligheterna att uppnå syftet med placeringsverksamheten 
dramatiskt skulle förändras för att inte säga omöjliggöras. 

 
 Arbetsutskottet har beslutat i enlighet med kommunledningskontorets förslag 

och föreslår att kommunfullmäktige avslår motionen. Arbetsutskottet har samti-
digt föreslagit att Kalmar kommun ska uttala att Kalmar Läns Pensionskapital-
förvaltning (KLP) även ska följa de etiska riktlinjerna i sina placeringar. KLP bör 
också i möjlig mån och där det i övrigt bedöms som lämpligt göra placeringar i 
regionala företag. 

 
 Kommunstyrelsen har tillstyrkt arbetsutskottets förslag.  
 
Överläggning Under överläggningen redovisas följande förslag: 
 

1. Jonas Löhnn (MP) föreslår att kommunfullmäktige ska bifalla motionen. 
 

2. Malin Petersson (M) med instämmande av Johan Persson (S) föreslår att 
kommunfullmäktige ska bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 

3. Bertil Dahl (V) – med instämmande av Anna Thore (MP), Björn Brändewall 
(FP), Lennart Svenzén (C) och Jonas Löhnn (MP) – föreslår att KLP snabbt 
utreder hur placeringen av våra pensionspengar bättre kan göras för att 
stödja en hållbar utveckling och hur kraven på etisk hänsyn och etiska krav 
kan ökas. Vidare föreslås att Kalmar kommun själva utreder konsekvenserna 
av att lyfta ut pengarna från KLP och förvalta pengarna i kommunen. 
 

Sedan överläggningen avslutats ställer ordföranden de tre förslagen mot 
varandra. Ordföranden frågar således om kommunfullmäktige vill bifalla 
kommunstyrelsens förslag till svar på motionen, motionen eller Bertil Dahls 
m.fl. förslag. Han finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 
förslag till svar på motionen.  

 
Beslut Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen ”Satsa Grönt på hemmaplan” 

från Miljöpartiet de Gröna i Kalmar. 
 
 Kalmar kommun uttalar att Kalmar Läns Pensionskapitalförvaltning (KLP) även 

ska följa de etiska riktlinjerna i sina placeringar. KLP bör också i möjlig mån och 
där det i övrigt bedöms som lämpligt göra placeringar i regionala företag. 

 
Reservationer Ledamöterna från V, Anna Thore (MP) samt Björn Brändewall (FP) reserverar 

sig mot beslutet till förmån för eget förslag.  
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 Jonas Löhnn (MP), Patricia Johanson (MP) och Jimmy Svensson (MP) reserve-

rar mot beslutet till förmån för motionen och Bertils Dahls m.fl. förslag och an-
för: 
 ” Miljöpartiet de Gröna i Kalmar ser flera möjligheter att låta de pensions-
pengar som KLP förvaltar åt Kalmar kommun göra betydligt större nytta än de 
gör idag. 

  
 KLP har under de tio år som de varit fondförvaltare åt Kalmar hittills vare sig 

uppfyllt de negativa kriterier för etik och miljö som Kalmar som offentlig verk-
samhet förväntar sig, eller gett en bättre värdeutveckling än de kostnader som 
kommunen årligen fått bära genom den skuldsättning som placeringen medfört. 

 
 Med vår motion vill vi att man antingen tar ut det placerade fondkapitalet för en 

säkrare förvaltning med minskade kapitalkostnader, eller upprättar positiva  
 placeringskriterier som styr pengarna till hållbara verksamheter som främjar en 

god miljö, klimatomställning, jämställdhet, lokala arbetstillfällen och ökat 
skatteunderlag i vår egen region. 

  
 Vår strävan är att de skattemedel som förvaltas för framtida pensionsåtaganden 

inte bara ska avge maximerad ekonomisk avkastning, utan sammantaget göra 
största möjliga nytta. 

 
 Vi reserverar oss därför mot fullmäktiges beslut att avslå såväl motionen som 

våra övriga yrkanden.” 
 

§ 116 Motion från FP om Lindö naturreservat 
 (dnr KS 2010/00602 092) 
 
Handlingar Motion från FP den 10 november 2010. 
 
 Kommunledningskontorets och samhällsbyggnadskontorets skrivelse den  
 23 december 2010. 
 
 Kommunstyrelsens protokoll den 3 maj 2011, § 102.  
 
Bakgrund  Folkpartiet Liberalerna har i en motion föreslagit att  

- Lindö med omgivande vatten föreslås som kommunalt naturreservat, 
- föreskrifter och skötselplan upprättas för Lindö med omgivande vatten, 
- tillgänglighet skapas med promenadstråk längs vattendragen. 

  
 Kommunledningskontoret har tillsammans med samhällsbyggnadskontoret tagit 

fram ett förslag till svar på motionen. Av yttrandet framgår att Lindö idag inte 
har så höga värden för naturvård och friluftsliv att de ger tillräckliga motiv för 
bildning av naturreservat. Bästa sättet att bevara och även förbättra Lindös kva-
liteter i den riktning som anges i motionen är genom bestämmelser i detaljplan. 
Lindös framtida funktion i Kalmars stadskärna blir följaktligen en viktig faktor 
att lägga fast i det nu pågående arbetet med planläggning av området runt 
Malmfjärden. 
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 Samhällsbyggnadsnämnden har godkänt yttrandet med den ändringen att sista 

meningen under rubriken ”Hur säkras Lindös värden bäst?” ändras från ”Lindös 
framtida funktion i Kalmars stadskärna blir följaktligen en viktig faktor att lägga 
fast i det nu pågående arbetet med planläggning av området runt Malmfjärden” 
till ”Vid det nu pågående arbetet med planläggningen av området kring 
Malmfjärden ska stor vikt läggas vid de värden som pekas ut i Grönstruktur-
planen då Lindös framtida funktion i Kalmar stadskärna kommer att läggas 
fast”. 

 
 Kommunstyrelsen har tillstyrkt samhällsbyggnadsnämndens förslag.  
 
Överläggning Under överläggningen redovisas följande förslag: 
 

1. Johan Persson (S) föreslår att kommunfullmäktige ska bifalla kommunstyrel-
sens förslag till svar på motionen.  
 

2. Inger Hilmansson (FP) - med instämmande av Gunnar Olsson (C), 
Anna-Britt Wejdsten (FP), Folke Fagerlund (KD) och Thoralf Alfsson (SD) 
- föreslår att kommunfullmäktige ska bifalla motionen.  
 

 Sedan överläggningen avslutats frågar ordföranden om kommunfullmäktige vill 
bifalla motionen eller kommunstyrelsens förslag till svar på motionen. Han 
finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag till svar på 
motionen.  

 
 Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner följande omröstnings-

proposition: ”Den som vill bifalla kommunstyrelsens förslag till svar på 
motionen röstar ja, den som vill bifalla motionen röstar nej”. Vid omröstningen 
avges 45 ja-röster, 13 nej-röster och 3 ledamöter är frånvarande. (Hur var och en 
röstar framgår av bilaga B). Det innebär att kommunfullmäktige bifaller kom-
munstyrelsens förslag till svar på motionen.  

 
Beslut Kommunfullmäktige beslutar att samhällsbyggnadskontorets och kommunled-

ningskontorets skrivelse från den 23 december 2010 får utgöra svar på motionen 
från Folkpartiet Liberalerna om att göra Lindö till naturreservat med följande 
ändring: Sista meningen i stycket under rubriken ”Hur säkras Lindös värden 
bäst?” ska ersättas med följande: ”Vid det nu pågående arbetet med planlägg-
ningen av området kring Malmfjärden ska stor vikt läggas vid de värden som 
pekas ut i Grönstrukturplanen då Lindös framtida funktion i Kalmar stadskärna 
kommer att läggas fast”. 
 

Reservationer Ledamöterna från C, FP, KD och SD reserverar sig mot beslutet till förmån för 
motionen.   
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§ 117 Motion från MP om biogas i var sjätte Kalmarbil 
 (dnr KS 2010/00481 092) 
 
Handlingar Motion från Anna Thore (MP) och Jonas Löhnn (MP). 
 
 Yttrande från Ola Johansson, Kalmar Kommunbolag AB:s vd den 12 april 2011. 
 
 Kommunstyrelsens protokoll den 3 maj 2011, § 103. 
  
Bakgrund Miljöpartiet vill i en motion från den 15 september 2010 att Kalmar ska vara 

ledande i arbetet mot en fossilbränslefri region 2030 genom satsningar på bio-
gas. 

 
 I motionen föreslår Anna Thore (MP) och Jonas Löhnn (MP) följande: 
 

1. att kommunfullmäktige stödjer Kalmar Biogas AB:s beslut att investera i 
kapacitetshöjande åtgärder för ca 25 miljoner kronor,  

2. att Kalmar kommun gör en infrastruktursatsning för distribution av biogas 
och påbörjar utbyggnad av ett 1,5-3 mil långt ledningsnät för ca 15 miljoner 
kronor som ska kunna leverera in gas från lantbruksproduktion i Kalmars 
norra delar, 

3. att Kalmar kommun påbörjar en utredning om införande av fördelaktiga  
leasingavtal med bruttolöneavdrag för biogasbilar för kommunens anställda, 

4. att Kalmar Biogas AB ges i uppdrag, och medel anslås, att aktivt söka efter 
och utveckla nya material för biogasproduktion såsom marina substrat m.m. 

  
Ola Johansson, Kalmar Kommunbolag AB, har yttrat sig över motionen. Av 
yttrandet framgår bland annat att det aktuella investeringsbehovet inte är in-
täktsfinansierat fullt ut, att personaldelegationen avstyrkt att leasingavtal ska be-
viljas samt att Kalmar Biogas AB redan idag aktivt arbetar för att hitta nya sub-
strat. 
 
Kommunstyrelsen har beslutat i enlighet med Ola Johanssons förslag.  
 

Överläggning Under överläggningen föreslår Anna Thore (MP) att ärendet återemitteras med 
följande motivering: ”Anledningen är att för tillfället finns för många osäkra pa-
rametrar för att kunna fastställa på vilket sätt biogasen ska utvecklas. Avtal vid 
försäljning av gas och substrat samt fler aktörer på marknaden gör frågan om 
hur biogasen ska utvecklas svår att svara på i nuläget. I dagsläget klarar inte bio-
gasen att gå med vinst utan en utveckling av bolaget krävs, men i vilken form 
kan först avgöras när olika tänkbara framtidsscenario klarnar.” 

 
 Sedan överläggningen avslutats frågar ordföranden om kommunfullmäktige vill 

avgöra ärendet idag eller återremittera det. Han finner att kommunfullmäktige 
vill avgöra ärendet idag. 

 
 Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner följande omröstnings-

proposition: ”Den som vill avgöra ärendet idag röstar ja, den som vill återemit-
tera det röstar nej”. Vid omröstningen avges 16 ja-röster, 41 nej-röster, 2 leda-
möter avstår från att rösta och 2 ledamöter är frånvarande. (Hur var och en 
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röstar framgår av bilaga C). Det innebär att kommunfullmäktige återemitterar 
ärendet.  

 
Beslut Kommunfullmäktige återremitterar ärendet till kommunstyrelsen i enlighet med 

Anna Thores förslag.  
 
Jäv På grund av jäv deltar inte Lennart Svenzén (C) i handläggningen av detta 

ärende.  
 
 
§ 118 Medborgarförslag om ett parkeringshus på Kvarnholmen bredvid 

Pressbyrån 
 (dnr KS 2011/00042 094) 
 
Handlingar Kommunledningskontorets skrivelse den 14 april 2011. 
 
 Medborgarförslag från Anna Strauss den 28 januari 2011. 
 
 Kommunstyrelsens protokoll den 3 maj 2011, § 104.  
 
Bakgrund Anna Strauss föreslår i sitt medborgarförslag att det ska byggas ett parkeringshus 

intill pressbyrån på Kvarnholmen samt att busstrafiken utökas med tätare 
tidsintervaller. 

 
 Kommunledningskontoret har yttrat sig över förslaget och föreslår att kommun-

fullmäktige ska anta yttrandet som svar på förslaget. Av yttrandet följer sam-
manfattningsvis att kommunen planerar en parkeringsanläggning på norra 
Kvarnholmen samt att kommunen idag inte ser behovet av tätare linjetrafik. 

 
 Kommunstyrelsen har föreslagit att kommunfullmäktige antar yttrandet som 

svar på medborgarförslaget.  
 
Beslut Kommunfullmäktige antar kommunledningskontorets yttrande som svar på 

medborgarförslaget. Medborgarförslaget ska därmed anses besvarat. 
 
 
§ 119 Förslag om tillfällig arvodeskommitté 
 (dnr KS 2011/00224 024) 
 
Handlingar Utdrag ur personaldelegations protokoll den 20 april 2011, § 34. 
 
 Skrivelse från ordföranden i personaldelegationen från den 3 maj 2011.  
 
 Kommunstyrelsens protokoll den 3 maj 2011, § 105.  
  
Bakgrund Nuvarande bestämmelser om ersättning till förtroendevalda har reviderats ett 

flertal gånger sedan de först antogs 2006. Trots revideringar finns det ett behov 
av en allmän översyn av bestämmelserna, dels för att undvika tolkningssvårig-
heter och dels för att anpassa reglerna till aktuell lagstiftning. 
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 Personaldelegationen har föreslagit att kommunfullmäktige tillsätter en arvodes-

kommitté för att se över bestämmelserna om ersättning till förtroendevalda i 
Kalmar kommun. 

 
 Kommunstyrelsen har föreslagit att kommunfullmäktige tillsätter en tillfällig 

arvodeskommitté med uppdrag att se över bestämmelser om ersättning till de 
förtroendevalda. Arvodeskommittén ska bestå av åtta ledamöter, en för varje 
parti som är representerat i kommunfullmäktige. Förslaget till nya bestämmelser 
ska redovisas till kommunfullmäktige i november 2011. 

 
Beslut Kommunfullmäktige beslutar att en tillfällig arvodeskommitté ska tillsättas med 

uppdrag att se över bestämmelser om ersättning till de förtroendevalda.  
 
 Arvodeskommittén ska bestå av åtta ledamöter, en för varje parti som är 

representerat i kommunfullmäktige. 
 
 Förslaget till nya bestämmelser ska redovisas till kommunfullmäktige i 

november 2011. 
 
 
§ 120 Samordningsförbundet i Kalmar läns årsredovisning och 

revisionsberättelse för 2010 
 (dnr KS 2011/00177 042) 
 
Handlingar Samordningsförbundets skrivelse den 5 april 2011. 
 
 Årsredovisning 2010. 
 
 Revisionsberättelse 2010 med de sakkunnigas rapport.  
 
 Kommunstyrelsens protokoll den 3 maj 2011, § 106.  
 
Bakgrund Revisorerna föreslår att medlemmarna i Samordningsförbundet i Kalmar län ska 

bevilja förbundsstyrelsen ansvarsfrihet för 2010.  
 
 Kommunstyrelsen har tillstyrkt förslaget.  
 
Beslut  Kalmar kommun beviljar för sin del förbundsstyrelsen för Samordnings- 
 förbundet i Kalmar län ansvarsfrihet för 2010 och godkänner årsredovis-

 ningen 2010. 
 
 
§ 121 Kalmarsunds Gymnasieförbunds årsredovisning och revisions-

berättelse för 2010 
 (dnr KS 2011/00155 042) 
 
Handlingar Gymnasieförbundets skrivelse den 15 mars 2011. 
 
 Årsredovisning 2010. 
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 Revisionsberättelse 2010.  
 
 Kommunstyrelsens protokoll den 3 maj 2011, § 107.  
 
 Granskningsrapport av årsredovisningen 2010. 

 
Bakgrund Kalmarsunds gymnasieförbund har överlämnat sin årsredovisning 2010 till kom-

munfullmäktige i de fyra medlemskommunerna. Revisorerna föreslår att kom-
munfullmäktige ska godkänna årsredovisningen och bevilja styrelsen (förbunds-
direktionen) ansvarsfrihet. 

 
 Kommunstyrelsen har tillstyrkt förslaget.  
 
 Under sammanträdet delas revisorernas granskningsrapport av årsredovisningen 

ut.  
 
Beslut  Kalmar kommun beviljar för sin del styrelsen (förbundsdirektionen) för 

Kalmarsunds Gymnasieförbund och enskilda förtroendevalda i detta organ  
 ansvarsfrihet för 2010 och godkänner årsredovisningen 2010. 
 
Jäv På grund av jäv deltar inte Birgitta Axelsson Edström (V) i handläggningen av 

detta ärende. 
 
 
§ 122 Stiftelsen Kalmar läns museum och Jenny Nyström &  

Curt Stoopendaals stiftelse årsredovisning 2010 
 (dnr KS 2011/00226 042) 
 
Handlingar Årsredovisningar 2010. 
 
 Revisionsberättelser 2010.  
 
 Kommunstyrelsens protokoll den 3 maj 2011, § 108.  
 
Bakgrund Stiftelsen Kalmar läns Museum samt Jenny Nyström och Curt Stoopendaals 

stiftelse har överlämnat årsredovisningar för 2010. 
 
 Revisorerna tillstyrker att styrelserna för de båda stiftelserna beviljas ansvars-

frihet för 2010. 
 
 Kommunstyrelsen har tillstyrkt förslaget.  
 
Beslut  Kalmar kommun beviljar för sin del styrelserna för Stiftelsen Kalmar läns 

Museum samt Jenny Nyström och Curt Stoopendaals stiftelse ansvarsfrihet  
 för 2010. 
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§ 123 Avsägelse från uppdraget som ersättare i Kalmarhem AB 
 (dnr KS 2011/00196 102) 
 
Handlingar Tommy Lindgrens avsägelse. 
 
Beslut Kommunfullmäktige godkänner Tommy Lindgrens avsägelse som ersättare i 

Kalmarhem AB. 
 
 
§ 124  Val av ersättare i styrelsen för Kalmarhem AB 
 (dnr KS 2011/00196 102) 
 
Handlingar Skrivelse från valberedningens ordförande och vice ordförande den  
 30 maj 2011. 
 
Beslut Kommunfullmäktige väljer Nicklas Anderberg (S) till ersättare i styrelsen för 

Kalmarhem AB till och med bolagsstämman 2015.  
 
 
§ 125 Val av åtta ledamöter i arvodeskommittén 
 (dnr KS 2011/00224 024) 
 
Handlingar Skrivelse från valberedningens ordförande och vice ordförande den  
 30 maj 2011. 
 
Beslut Kommunfullmäktige väljer följande ledamöter i arvodeskommittén: 
 
 1. Christina Magnusson (S), ordförande 
 2. Göran Häggfors (M) 
 3. Ingemar Einarsson (C) 
 4. Bengt Sundström (FP) 
 5. Jimmy Svensson (MP) 
 6. Monica Bengtsson (KD) 
 7. Micael Foghagen (SD) 
 8. Gert Järkelid (V) 
 
 
§ 126 Val av revisor och ersättare för granskning av Stiftelsen Ernst 

och Bertha Johanssons understödsfond 
 
Handlingar Skrivelse från valberedningens ordförande och vice ordförande den 30 maj 

2011. 
 
Beslut Kommunfullmäktige väljer Allan Karlsson (S) till revisor och John Andersson 

(M) som ersättare för granskning av den verksamhet som bedrivs av Stiftelsen 
Ernst och Bertha Johanssons understödsfond 2011-2014.  
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§ 127 Anmälningsärenden 
  

a) Kommunstyrelsens protokoll den 3 maj 2011. 
 
b) Motion från C om kommunalt landsbygdsutvecklingsbolag. 

(dnr KS 2011/00228 092) 
 
c) Rapport enligt 4 kap 1 § socialtjänstlagen av ej verkställda biståndsbeslut. 

(dnr KS 2011/00227 759) 
   

d) Medborgarförslag angående uppvärmda parkbänkar och servicenämndens 
svar. 
(dnr KS 2011/00153 094) 

 
e) Medborgarförslag angående Djurängsskogen och servicenämndens svar. 

(dnr KS 2011/00510 094) 
 

f) Medborgarförslag angående ojämnheter på Stortorget och servicenämndens 
svar. 
(dnr KS 2011/00165 094) 
 

g) Medborgarförslag om farthinder på Norrlidsvägen och samhällsbyggnads-
nämndens svar. 
(dnr KS 2011/00060 094) 
 

h) Medborgarförslag om att sätta hinder på cykelbanan mellan Smålands Lejons 
väg och Norrlidsvägen för att förhindra att bilister använder den som gen-
väg. 
(dnr KS 2011/00264 094) 

 
 
§ 128 Interpellation om tillgänglighet 
 (dnr KS 2011/00289 093) 
 
 Kommunfullmäktige beslutar att Margreth Johansson (KD) får ställa följande 

interpellation till kommunalrådet Anette Lingmerth (S): 
 
 Det ligger i kommunens ansvar och åtagande att följa FN:s konvention om 

rättigheter för personer med funktionsnedsättning. Ett nationellt mål har varit 
att enkelt avhjälpta hinder ska vara åtgärdade 2010. Det är mycket som gjorts 
men det är mycket kvar att göra.  

 
 Tillgänglighet för alla är förutom en kunskaps- och insiktsfråga även ett förhåll-

ningssätt. Vi måste skyndsamt komma till det stadiet att tillgänglighet för alla är 
en naturlig del i all planering och allt arbete som kommunen gör. Kunskaperna 
behöver öka inom detta område. På serviceförvaltningen finns en tillgänglighets-
rådgivare men för att involvera alla förvaltningar och få till en effektiv samver-
kan för att nå tillgänglighet som en naturlig del i allt arbete borde det finnas en 
tillgänglighetsansvarig på varje förvaltning.  
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 Det är många som berörs och som är intresserade av att veta hur Kalmar 

kommun arbetar med tillgänglighetsfrågorna. Vad har gjorts, vad ska göras, vad 
ligger i kort- och långsiktig plan? För att få ut information är webben ett snabbt 
och effektivt verktyg, men hur ser det ut där, finns information att få på ett till-
gängligt sätt?  

 
 Mot bakgrund av ovanstående skulle jag vilja få följande frågor besvarade: 
 

- Är enkelt avhjälpta hinder åtgärdade 31/12 2010 – om inte, finns en plan 
för fortsatta insatser? 

 
- För att öka kunskaper och genomslag – vore det bra med en tillgänglighets-

ansvarig inom varje förvaltning? 
 

- Är det möjligt att skapa en webbsida med information om Kalmar 
kommuns arbete med tillgänglighet, med information om vad som gjorts 
och vad som planeras? 

 ________________ 
 
 Anette Lingmerth lämnar följande svar på interpellationen: 
 
 Tack Margreth Johansson för din interpellation i en viktig och angelägen fråga. 

Kalmar kommun har arbetat målmedvetet med tillgänglighetsfrågor. Som ett  
 resultat av detta arbete hamnade Kalmar på plats 3 över bästa tillgänglighets-

kommuner i Sverige. Den 17 juni invigs den nya hissen på Kalmar slott som 
avsevärt kommer att öka tillgängligheten till en av våra nationalklenoder. 

 
1) Är enkelt avhjälpta hinder åtgärdade 31/12 2010 – om inte, finns en plan för 

fortsatta insatser? 
 
 De flesta enkelt avhjälpta hinder är åtgärdade. Det finns en åtgärdsplan där vi 

kontinuerligt arbetar med att ta bort dessa hinder ur den fysiska miljön. Om-
byggnad pågår av övergångsställen och busshållplatser. Taktila informations-
skyltar finns i offentliga byggnader med mera. 

 
2) För att öka kunskaper och genomslag – vore det bra med en 

tillgänglighetsansvarig inom varje förvaltning? 
 
 I arbetet med det Handikappolitiska programmet fanns en ansvarig tjänste-

man på varje förvaltning som är väl insatt i dessa frågor. Kunskapen finns 
därmed. 

 
3) Är det möjligt att skapa en webbsida med information om Kalmar kommuns 

arbete med tillgänglighet, med information om vad som gjorts, vad som 
planerats? 

 
 Kalmar kommun finns med i det nationella e-verktyget (www.e-verktyget.se), 

som är ett nationellt instrument i samarbete med Handisam (Myndigheten 
för handikappolitisk samordning) och SKL. Där finns bland annat informat-
ion om kommunens policy, ansvar, samverkan, upphandling/inköp, fysisk 

http://www.e-verktyget.se/
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miljö med mera.  Arbete pågår med att förenkla tillgängligheten på kommu-
nens hemsida (www.kalmar.se).  

 
 
§ 129 Interpellation om alkolås i kommunens bilar 
 (dnr KS 2011/00148 093) 
 
 Kommunfullmäktige beslutar att Folke Fagerlund (KD) får ställa följande 

interpellation till kommunstyrelsens ordförande Johan Persson (S): 
 
 Alkohol och bilkörning hör inte ihop oavsett om bilen framförs i arbetet eller 

privat. Som arbetsgivare har Kalmar kommun ett ansvar för att inte någon i  
 personalen utsätter sig själv eller andra för fara under arbetstid.  
 
 Många offentliga arbetsgivare har idag installerat alkolås i sina bilar. Detta är en 

trygghet både för den anställde och för allmänheten. Så vitt jag känner till har 
inte Kalmar kommun installerat alkolås i (alla) sina bilar.  

 
 Mina frågor till Johan Persson är  

- Vilken är majoritetens målsättning när det gäller alkolås i kommunens bilar?  
- På vilket sätt omöjliggör kommunen idag för anställda att framföra kommu-

nala fordon med alkohol i kroppen?  
 ________________ 

 
 Johan Persson lämnar följande svar på interpellationen: 
 
 Folke Fagerlund frågar i en interpellation om majoritetens målsättning när det 

gäller alkolås och på vilket sätt vi idag omöjliggör för kommunens anställda att 
köra påverkade.  

 
 Alkolås installeras redan idag, i samband med inköpet, på alla tunga fordon, 

exempelvis lastbilar samt fordon som är avsedda för personbefordran såsom 
minibussar. 

 
 Dock är ej brandkårens tunga fordon utrustade med alkolås. Detta på grund av 

krångel med låsen. 
   
 Upphandling av personbilar kommer att startas upp inom kort och på service-

förvaltningen har man diskuterat att alkolås skall ingå i leveransen. 
 
 Kostnaden för ett installerat alkolås av god kvalitet är ca 15.000 kronor per  
 fordon. Kalmar kommun byter ett 40-tal fordon per år, det skulle i så fall ge en 

merkostnad om 600.000 kr per år. Beslut om detta fattas av servicenämnden.  
 
 
 
 
 
 
 

http://www.kalmar.se/
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§ 130 Interpellation om åtgärder för att minska antalet gäss 
 (dnr KS 2011/00287 093) 
 
 Kommunfullmäktige beslutar att Anna-Britt Wejdsten (FP) får ställa följande 

interpellation till kommunstyrelsens ordförande Johan Persson (S): 
 
 Både inför sommaren 2006 och 2007 ställde jag interpellationer angående det 

stora antalet gäss som finns i vår kommun och dessvärre också medför vissa 
olägenheter, både för invånarna i kommunen och besökande turister under 
sommarmånaderna. Tyvärr lämnar den förstnämnda tvåbenta besökaren spår 
efter sig i form av träck som inte uppskattas av den senare nämnda gruppen.  

 
 Interpellationen har i år tillkommit på förekommen anledning, eftersom perso-

ner har vänt sig till media för att få problemet uppmärksammat och även jag har 
fått flera samtal av samma anledning.  

 
 Tidigare har vissa åtgärder vidtagits för att minska obehagen men problemen 

uppstår varje sommarsäsong och antalet gäss tycks bara öka i antal.  
 
 Därför undrar både jag och flera med mig:  
 

–  Vilka åtgärder kommer att vidtagas inför denna sommar?  
–  Kommer du att efter häckningssäsongen vidta åtgärder för att decimera  

antalet gäss inför sommaren 2012?  
 ________________ 

  
 Johan Persson lämnar följande svar på interpellationen: 
 
 Anna-Britt Wejdsten efterfrågar vilka åtgärder som kommunen är beredd att 

vidta för att minska obehagen av gäss på våra stränder.  
 
 Gäss är ett problem i hela landet vid just badplatser eller öppna ytor med gräs. 

Serviceförvaltningen försöker lösa detta genom att sätta upp nät vid badplatser. 
Dessa fungerar bäst under den tid gässlingarna inte kan flyga. Ett annat problem 
är människor som trampar ned dessa nät.  

 
 En annan åtgärd som har diskuterats mellan samhällsbyggnadskontoret och 

serviceförvaltningen är skyddsjakt på våren före häckning. Intresset från jägar-
kåren är dock begränsat och det uppstår också en kostnad för deponi.  

 
 En annan möjlighet är att skjuta de gäss som rör sig vid stränderna under badsä-

songen, det innebär dock att både vuxna gäss och gässlingar får skjutas. Intresset 
från jägarkåren att delta i något sådant bedömer jag som minimalt.  

 
 Ska man gå fram via skyddsjakt så måste insatsen vara så pass stor att den ger 

avsedd effekt, den måste också genomföras under en tidpunkt då jägarkåren 
finner det etisk riktigt att jaga. Man måste i det läget också ta hänsyn till att det i 
många fall rör sig om skyddsjakt i tättbebyggda områden vilket i sig ställer stora 
krav på säkerhet i form av avlysningar. Kommunen bör i sådant fall också ta 
hand om deponikostnaden då efterfrågan på gåskött är ringa.  
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 Det är samhällsbyggnadskontoret/nämnden som efter sommaren får väga av 

om skyddsjakt är en åtgärd som ska prövas.  
 
 Ett annat alternativ som serviceförvaltningen avser att lägga i samråd med sam-

hällsbyggnadskontoret är ett försök med lös hund i kontrollerade former. Det 
blir en köpt tjänst.  

 
 Detta har, enligt uppgift, givit positiv effekt i andra delar av landet. Problemet 

med detta är förbudet mot lösspringande hundar som kommunfullmäktige an-
tog under hösten. Kravet på koppeltvång gäller också badstränder. Går service-
nämnden och samhällsbyggnadsnämnden på detta förslag får man överväga  

 
 huruvida man kan göra det utan att först gå till fullmäktige och begära en  
 ändring av den lokala ordningsstadgan rörande koppeltvång.  
 
 
 
§ 131 Interpellation om Berga centrum och andra stadsdelscentrum 
 (dnr KS 2011/00288 093) 
 
 Kommunfullmäktige beslutar att Kajsa Hedin (M) får ställa följande interpella-

tion till kommunstyrelsens ordförande Johan Persson (S): 
  
 Rädda vårt stadsdelscentrum 
 Stadsdelscentrum är jätteviktiga punkter för en stads olika bostadsområden. Det 

främjar både miljö och välmående hos de boende, då man enkelt kan ta sig till 
de näraliggande butikerna och där man har en naturlig mötesplats för området. 
Det ger stadens områden egna identiteter. 

  
 Kalmar kommun verkar ha sett detta vad det gäller Norrliden och har satsat  
 ca 5 miljoner kr under 5 års tid på att göra Norrlidens centrum mer attraktivt 

och säkrare, men samtidigt står Berga Centrum och Södercentrum och förfaller. 
 
 Även om kommunen inte äger själva byggnaderna så kan den påverka, kanske 

förlägga någon kommunal verksamhet där, eller på något vis samarbeta med 
ägarna. 

 
 Vi måste få liv i Berga Centrum. Lokaler står tomma och hela området som en 

gång var vackert och livligt har fått förfalla. Berga centrums näringsidkare, de 
som är kvar, kämpar väl och håller tack och lov lite liv i platsen men de behöver 
kommunens draghjälp. 

 
 Johan Persson har flera gånger sagt att det ska bli bättre. Att han jobbar för det 

men vi ser väldigt lite resultat. 
 
  Jag vill därför fråga Johan Persson: 
 
  Vad gör du för att Berga Centrum och andra stadsdelscentrum skall överleva? 

 ________________ 
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 Johan Persson lämnar följande svar på interpellationen: 
 
 Jag delar Kajsa Hedins uppfattning om betydelsen av våra stadsdelscentrum. 

Mot den bakgrunden har kommunen engagerat sig väldigt hårt när det gäller 
bland annat Berga Centrum men också andra stadsdelscentrum som ägs av 
Property Group. Detta engagemang har bestått av möten med boende, hyres-
gäster, hyresgästföreningen, handel och naturligtvis också bolaget.  

 
 Vi har varit väldigt tydliga med att vi inte accepterar hur man idag förvaltar vare 

sig sina centrum eller bostäderna. Företaget har tagit till sig och gjort smärre in-
satser under resans gång. Jag har uppmanat företaget att antingen sköta och ut-
veckla sina fastigheter eller sälja dem till någon annan.  

 
 Nu ser det också ut att bli fallet. Sedan några veckor tillbaka ligger hela Property 

Groups bestånd ute till försäljning via DTZ.  
 
 
 
 
§ 132 Interpellation om centralt belägen fritidsgård 
 (dnr KS 2011/00291 093) 
 
 Kommunfullmäktige beslutar att Lennart Svenzén (C) får ställa följande inter-

pellation till kultur- och fritidsnämndens ordförande Marianne Dahlberg (S): 
 
 En ny centralt belägen fritidsgård ska skapas och öppnas efter sommarlovet, 

lovade majoriteten i samband när fritidsgården Topasen i Oxhagen stängdes i 
vintras. Från Centerpartiets sida blev vi mycket besvikna över stängningen, då 
Oxhagen har varit ett prioriterat område i Kalmar.  

 
 Löftet vi fick i februari, har nu visats sig bli ett svek. Det fanns vid nämndens 

sammanträde i maj inget lokalförslag klart. Två alternativ presenterades, ut-
veckling av fritidsgården på Falkenbergsskolan och Monte Cavallovillan. 
Falkenbergsförslaget avvisades och vid Monte Cavallo var man från 
förvaltningens sida orolig för de kringboendes reaktioner på ev. störande ljud 
från den blivande fritidsgården. Det finns i maj inget förslag och plan för en ny 
fritidsgård som enligt planen skulle öppnas i samband med skolstarten i augusti.  

 
 Min fråga till dig Marianne är:  
 
 När öppnas en centralt belägen fritidsgård i Kalmar som ska ersätta den stängda 

i Oxhagen och utveckla fritidsgårdsverksamheten kvällstid i Kalmar?  
 ________________ 

 
 Marianne Dahlberg lämnar följande svar på interpellationen: 
 
 Vid kultur- och fritidsnämndens sammanträde i maj, fanns ett informations-

ärende om ny central fritidsgård. Under den punkten fick nämnden information 
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från ansvarig chef om för- och nackdelar med en placering i Monte Cavallo-
villan. Ett annat alternativ redovisades också. 

  
 Vid nämndens sammanträde i juni kommer detta, precis som planerat,  att vara 

ett beslutsärende. Som underlag till beslutet kommer också redovisas vilken typ 
av renovering/ombyggnad som krävs i Monte Cavallo-villan, och vilka kostna-
der det kommer att medföra. 

 
 Vad interpellanten fått uppgiften om att den centrala fritidsgården skulle öpp-

nats i augusti, vet jag inte. Förvaltningen har hela tiden kommunicerat att man 
någon gång under hösten/vintern kan vara klar för en sådan förändring.  

 
 Som ordförande hade jag givetvis sett att det redan nu fanns en plan för genom-

förande, men eftersom presidiet, tillsammans med berörd chef, varit överens om 
att även titta på andra lokaler, har det tagit något längre tid än vad som kanske 
vore önskvärt. 

 
 Jag anser också att det är av största vikt att fritidsgården blir belägen så, att både 

ungdomar från Stensö/Tegelviken och Oxhagen kan nyttja den.  
 
 Vi socialdemokrater ser detta, inte minst, som en viktig del i vårt integrations-

arbete! 
 
 Svaret på din fråga, Lennart, blir alltså: 
  
 En central fritidsgård kommer att öppnas under hösten/vintern. Vilken typ av 

renovering lokalen kräver, kommer dock att vara styrande för exakt när inflytt-
ning kan ske. 
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Voteringslista       Bilaga A 
§ 114 Detaljplan för kvarteren Tigern och Fåret m.fl. fastigheter utmed Södra vägen i Kalmar 

Ledamöter Parti K

 

Ersättare Ja Nej Avst F

 

Roger Kaliff ordf                        (S)        A

       

                                         X        
Birgitta  Elfström 1:e v ordf            (S)        A

       

                                         X        
Göran Häggfors 2:e v ordf                (M)        A

       

                                         X        
Johan Persson                            (S)        A

       

                                         X        
Anette Lingmerth                         (S)        A

       

                                         X        
Mattias Adolfson                         (S)        A

       

Anne-Cathrine Lindh                      X        
Marie Simonsson                          (S)        A

       

                                         X        
Steve Sjögren                            (S)        A

       

                                         X        
Anna Soltorp                             (S)        A

       

Jimmy Block                              X        
Jussi Gröhn                              (S)        A

       

                                         X        
Elisabeth Gustavsson                     (S)        A

       

                                         X        
Nasim Malik                              (S)        A

       

                                            X
  Mona  Jeansson                           (S)        A

       

                                         X        
Lasse Johansson                          (S)        A

       

                                         X        
Dzenita Abaza                            (S)        A

       

Mats Griph                               X        
Jonas  Hellberg                          (S)        A

       

Bouchra El Abdellaoui                    X        
Robert Sigvardsson                       (S)        A

       

                                         X        
Marianne Dahlberg                        (S)        A

       

                                         X        
Annika Brodin                            (S)        A

       

                                         X        
Bengt Kronblad                           (S)        A

       

                                         X        
Jeanette Kennerfalk                      (S)        A

       

                                         X        
Stig Persson                             (S)        A

       

                                         X        
Emma Frost                               (S)        A

       

Jimmy Holmevi                            X        
Roger Holmberg                           (S)        A

       

                                         X        
Ann-Marie Engström                       (S)        A

       

                                         X        
Peter Olofsson                           (S)        A

       

                                         X        
Gunnel Akinder                           (S)        A

       

                                         X        
Jan-Erik Arvidsson                       (S)        A

       

                                         X        
Gunilla  Johansson                       (S)        A

       

                                         X        
Ingvar  Nilsson                          (S)        A

       

Kristina Kakoulidou                      X        
Bertil Dahl                              (V)        A

       

                                         X        
Birgitta Axelsson Edström                (V)        A

       

                                         X        
Anna Thore                               (MP)       A

       

                                         X        
Jonas Löhnn                              (MP)       A

       

                                         X        
Patricia Johansson                       (MP)       A

       

                                         X        
Jessica Rydell                           (MP)       A

       

Jimmy Svensson                           X        
Malin Petersson                          (M)        A

       

                                         X        
Jan R Andersson                          (M)        A

       

Axel Werin                               X        
Per-Olof Jonsson                         (M)        A

       

                                         X        
Kajsa Hedin                              (M)        A

       

                                         X        
Jonas Lövgren                            (M)        A

       

Linda Blomdahl Petersson                 X        
Tamas Lakatos                            (M)        A

       

                                         X        
Magnus Isaksson                          (M)        A

       

Kerstin  Edvinsson                       X        
Karl Holst                               (M)        A

       

                                            X
  Zeljko Krajisnik                         (M)        A

       

                                            X
  Lennart Erlandson                        (M)        A

       

                                         X        
Britt Dicksson                           (M)        A

       

                                         X        
Rolf Wallergård                          (M)        A

       

                                         X        
Inger Hilmansson                         (FP)       A

       

                                          X      
Björn Brändewall                         (FP)       A

       

                                          X      

Transport: 45 2 0 3 
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Voteringslista, forts       Bilaga A 
§ 114 Detaljplan för kvarteren Tigern och Fåret m.fl. fastigheter utmed Södra vägen i Kalmar 

Transport: 45 2 0 3 

Ledamöter Parti K

 

Ersättare Ja Nej Avst F

 

Anders Andersson                         (C)        A

       

                                         X        
Ingemar Einarsson                        (C)        A

       

                                         X        
Gunnar Olsson                            (C)        A

       

                                         X        
Lennart Svenzén                          (C)        A

       

                                         X        
Sivert Andersson                         (C)        A

       

Berit Rudolfsson                         X        
Anna-Britt Wejdsten                      (FP)       A

       

                                          X      
Birgitta Nordlöw                         (FP)       A

       

Kent Pettersson                           X      
Monica Bengtsson                         (KD)       A

       

Margreth Johansson                       X        
Folke Fagerlund                          (KD)       A

       

                                         X        
Thoralf Alfsson                          (SD)       A

       

                                         X        
Lars Rosén                               (SD)       A

       

                                         X        

SUMMA: 54 4 0 3 
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Voteringslista        Bilaga B 
§ 116 Motion från FP om Lindö naturreservat 

Ledamöter Parti K

 

Ersättare Ja Nej Avst F

 

Roger Kaliff ordf                        (S)        A

       

                                         X        
Birgitta  Elfström 1:e v ordf            (S)        A

       

                                         X        
Göran Häggfors 2:e v ordf                (M)        A

       

                                         X        
Johan Persson                            (S)        A

       

                                         X        
Anette Lingmerth                         (S)        A

       

                                         X        
Mattias Adolfson                         (S)        A

       

Anne-Cathrine Lindh                      X        
Marie Simonsson                          (S)        A

       

                                         X        
Steve Sjögren                            (S)        A

       

                                         X        
Anna Soltorp                             (S)        A

       

Jimmy Block                              X        
Jussi Gröhn                              (S)        A

       

                                            X
  Elisabeth Gustavsson                     (S)        A

       

                                         X        
Nasim Malik                              (S)        A

       

                                         X        
Mona  Jeansson                           (S)        A

       

                                         X        
Lasse Johansson                          (S)        A

       

                                         X        
Dzenita Abaza                            (S)        A

       

Mats Griph                                  X
  Jonas  Hellberg                          (S)        A

       

Bouchra El Abdellaoui                    X        
Robert Sigvardsson                       (S)        A

       

                                         X        
Marianne Dahlberg                        (S)        A

       

                                         X        
Annika Brodin                            (S)        A

       

                                         X        
Bengt Kronblad                           (S)        A

       

                                         X        
Jeanette Kennerfalk                      (S)        A

       

                                         X        
Stig Persson                             (S)        A

       

                                            X
  Emma Frost                               (S)        A

       

Jimmy Holmevi                            X        
Roger Holmberg                           (S)        A

       

                                         X        
Ann-Marie Engström                       (S)        A

       

                                         X        
Peter Olofsson                           (S)        A

       

                                         X        
Gunnel Akinder                           (S)        A

       

                                         X        
Jan-Erik Arvidsson                       (S)        A

       

                                         X        
Gunilla  Johansson                       (S)        A

       

                                         X        
Ingvar  Nilsson                          (S)        A

       

Kristina Kakoulidou                      X        
Bertil Dahl                              (V)        A

       

                                         X        
Birgitta Axelsson Edström                (V)        A

       

                                         X        
Anna Thore                               (MP)       A

       

                                         X        
Jonas Löhnn                              (MP)       A

       

                                         X        
Patricia Johansson                       (MP)       A

       

                                         X        
Jessica Rydell                           (MP)       A

       

Jimmy Svensson                           X        
Malin Petersson                          (M)        A

       

                                         X        
Jan R Andersson                          (M)        A

       

Axel Werin                               X        
Per-Olof Jonsson                         (M)        A

       

                                         X        
Kajsa Hedin                              (M)        A

       

                                         X        
Jonas Lövgren                            (M)        A

       

Linda Blomdahl Petersson                 X        
Tamas Lakatos                            (M)        A

       

                                         X        
Magnus Isaksson                          (M)        A

       

Kerstin  Edvinsson                       X        
Karl Holst                               (M)        A

       

                                         X        
Zeljko Krajisnik                         (M)        A

       

                                         X        
Lennart Erlandson                        (M)        A

       

                                         X        
Britt Dicksson                           (M)        A

       

                                         X        
Rolf Wallergård                          (M)        A

       

                                         X        
Inger Hilmansson                         (FP)       A

       

                                          X      
Björn Brändewall                         (FP)       A

       

                                          X      

Transport: 45 2 0 3 
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Voteringslista, forts        Bilaga B 
§ 116 Motion från FP om Lindö naturreservat  

Transport: 45 2 0 3 

Ledamöter Parti K

 

Ersättare Ja Nej Avst F

 

Anders Andersson                         (C)        A

       

                                          X      
Ingemar Einarsson                        (C)        A

       

                                          X      
Gunnar Olsson                            (C)        A

       

                                          X      
Lennart Svenzén                          (C)        A

       

                                          X      
Sivert Andersson                         (C)        A

       

Berit Rudolfsson                          X      
Anna-Britt Wejdsten                      (FP)       A

       

                                          X      
Birgitta Nordlöw                         (FP)       A

       

Kent Pettersson                           X      
Monica Bengtsson                         (KD)       A

       

Margreth Johansson                        X      
Folke Fagerlund                          (KD)       A

       

                                          X      
Thoralf Alfsson                          (SD)       A

       

                                          X      
Lars Rosén                               (SD)       A

       

                                          X      

SUMMA: 45 13 0 3 
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Voteringslista       Bilaga C 
§ 117 Motion från MP om biogas i var sjätte Kalmarbil 

Ledamöter Parti K

 

Ersättare Ja Nej Avst F

 

Roger Kaliff ordf                        (S)        A

       

                                          X      
Birgitta  Elfström 1:e v ordf            (S)        A

       

                                          X      
Göran Häggfors 2:e v ordf                (M)        A

       

                                         X        
Johan Persson                            (S)        A

       

                                          X      
Anette Lingmerth                         (S)        A

       

                                          X      
Mattias Adolfson                         (S)        A

       

Anne-Cathrine Lindh                       X      
Marie Simonsson                          (S)        A

       

                                          X      
Steve Sjögren                            (S)        A

       

                                          X      
Anna Soltorp                             (S)        A

       

Jimmy Block                               X      
Jussi Gröhn                              (S)        A

       

                                          X      
Elisabeth Gustavsson                     (S)        A

       

                                          X      
Nasim Malik                              (S)        A

       

                                          X      
Mona  Jeansson                           (S)        A

       

                                          X      
Lasse Johansson                          (S)        A

       

                                          X      
Dzenita Abaza                            (S)        A

       

Mats Griph                                X      
Jonas  Hellberg                          (S)        A

       

Bouchra El Abdellaoui                     X      
Robert Sigvardsson                       (S)        A

       

                                          X      
Marianne Dahlberg                        (S)        A

       

                                          X      
Annika Brodin                            (S)        A

       

                                          X      
Bengt Kronblad                           (S)        A

       

                                          X      
Jeanette Kennerfalk                      (S)        A

       

                                          X      
Stig Persson                             (S)        A

       

                                          X      
Emma Frost                               (S)        A

       

Jimmy Holmevi                             X      
Roger Holmberg                           (S)        A

       

                                          X      
Ann-Marie Engström                       (S)        A

       

                                          X      
Peter Olofsson                           (S)        A

       

                                          X      
Gunnel Akinder                           (S)        A

       

                                          X      
Jan-Erik Arvidsson                       (S)        A

       

                                          X      
Gunilla  Johansson                       (S)        A

       

                                          X      
Ingvar  Nilsson                          (S)        A

       

Kristina Kakoulidou                       X      
Bertil Dahl                              (V)        A

       

                                          X      
Birgitta Axelsson Edström                (V)        A

       

                                          X      
Anna Thore                               (MP)       A

       

                                          X      
Jonas Löhnn                              (MP)       A

       

                                          X      
Patricia Johansson                       (MP)       A

       

                                          X      
Jessica Rydell                           (MP)       A

       

Jimmy Svensson                            X      
Malin Petersson                          (M)        A

       

                                         X        
Jan R Andersson                          (M)        A

       

Axel Werin                               X        
Per-Olof Jonsson                         (M)        A

       

                                         X        
Kajsa Hedin                              (M)        A

       

                                         X        
Jonas Lövgren                            (M)        A

       

Linda Blomdahl Petersson                 X        
Tamas Lakatos                            (M)        A

       

                                         X        
Magnus Isaksson                          (M)        A

       

Kerstin  Edvinsson                       X        
Karl Holst                               (M)        A

       

                                         X        
Zeljko Krajisnik                         (M)        A

       

                                          X      
Lennart Erlandson                        (M)        A

       

                                         X        
Britt Dicksson                           (M)        A

       

                                         X        
Rolf Wallergård                          (M)        A

       

                                         X        
Inger Hilmansson                         (FP)       A

       

                                         X        
Björn Brändewall                         (FP)       A

       

                                         X        

Transport: 14 36 0 0 
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Voteringslista, forts       Bilaga C 
§ 117 Motion från MP om biogas i var sjätte Kalmarbil 

 

Transport: 14 36 0 0 

Ledamöter Parti K

 

Ersättare Ja Nej Avst F

 

Anders Andersson                         (C)        A

       

                                          X      
Ingemar Einarsson                        (C)        A

       

                                          X      
Gunnar Olsson                            (C)        A

       

                                          X      
Lennart Svenzén                          (C)        A

       

                                            X
  Sivert Andersson                         (C)        A

       

Berit Rudolfsson                            X
  Anna-Britt Wejdsten                      (FP)       A

       

                                           X    
Birgitta Nordlöw                         (FP)       A

       

Kent Pettersson                            X    
Monica Bengtsson                         (KD)       A

       

Margreth Johansson                       X        
Folke Fagerlund                          (KD)       A

       

                                         X        
Thoralf Alfsson                          (SD)       A

       

                                          X      
Lars Rosén                               (SD)       A

       

                                          X      

SUMMA: 16 41 2 2 
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